
Oświadczenie złożone 
przez senatora Eryka Smulewicza 
na 16. posiedzeniu Senatu 
w dniu 24 lipca 2008 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra kultury i dziedzictwa narodowego Bogdana 
Zdrojewskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Uprzejmie proszę o informację na temat stanu rozpatrywania wniosku o dofinansowanie 
Stowarzyszenia Academia Europea Sarbieviana zatytułowanego "Przygotowanie dokumentacji 
technicznej do realizacji planowanej budowy dworu Sarbiewskich w Sarbiewie". Wniosek został 
złożony do Departamentu Szkolnictwa Artystycznego. 

Dwór będzie międzynarodowym centrum badawczym, edukacyjnym, popularyzatorskim, 
muzealnym i organizacyjnym Academii, uzupełni istniejący dziś cenny zespół barokowy: 
kościół, plebanię i cmentarz. 

Z poważaniem 
Eryk Smulewicz 
 


